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Abstract (en)
[origin: WO8301516A1] Light dispersion apparatus characterised in that it comprises a translucent screen member (24) backed with an array of
light transmitting members (28) each corresponding to a discrete segment of the screen, each of the light transmitting members having a first, light
transmitting end adjacent the screen and a second, light transmitting end remote from the screen, said ends being interconnected by opaque sides.

Abstract (fr)
Dispositif de dispersion lumineuse se caractérisant en ce qu'il comprend un organe d'écran translucide (24) pourvu d'un réseau d'organes
transmettant la lumière (28) et correspondant chacun à un segment discret de l'écran, chacun de ces organes transmettant la lumière possédant
une première extrémité transmettant la lumière et disposée à proximité de l'écran et une deuxième extrémité transmettant la lumière et éloignée de
l'écran, ces extrémités étant interconnectées par des côtés opaques.
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